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Interpelacja

Skladam na rgce Pana Prezydenta interpela$g o przywr6cenie,

funkcjonuj4cego w latach ubiegtych dodatku gminnego w wysokodci 15%

wynagrodzenia zasadniczego na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego za

ptace z dzieimi i uczniami posiadaj4cymi orzeczenie o potrzebie ksztalcenia

specjalnego i indywidualnego w oddzialach integracyjnydr, zwanego dodatkiem

INTEGRACYINYM.

W uzasadnieniu interpelacji pragng zanraczyc, 2e dod,atek taki byl wyplacany we

wloc{awskich plac6wkach o6wiatowych, a zaprzestano jego wyplacani e ze wzglgdu

na brak 6rodk6w w Budiecie Miasta.

Srodowisko nauczycieli miasta Wiociawek ma nadziejg, i Pan Prezydent rozumie

jak cig2ko pracuje sig z dzieirni o specjalnych i speryficznych potrzebach

edukacyjnych i wnioskowany dodatek zostanie wprowadzony od roku 2018.
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